
   

Gelukkig nieuw jaar! 
Het nieuwe jaar is gestart. We hebben een aantal weken rust gehad om alle tijd te 
hebben voor de afgelopen feestdagen. Hoe fijn en gezellig deze feestdagen zijn zijn 
we ook blij dat het korfbal weer gestart is! De eerste trainingen zijn geweest en 
aankomend weekend weer de eerste wedstrijden.  

Verder in deze nieuwsbrief: nieuwe winnaars van het reservegetal, een aantal 
clubacties, nieuws over het nieuwe veld en de enquête over het clubhuis en nog veel 
meer! Zo ben je weer op de hoogte van een aantal belangrijke zaken!   

 

 

Uitslag Grote Clubactie 
We zijn ontzettend blij met inzet van onze verkopers en dankbaar 
voor hen en iedereen die lootjes gekocht heeft. Samen hebben we 
een bedrag bij elkaar verzameld van €1430,40. Dit bedrag zal ten 
goede komen aan het opfrissen van het clubhuis waar reeds de 
enquête voor heeft plaatsgevonden. Meer info verderop in deze 
nieuwsbrief. Speciale dank aan onze top 3 lotenverkopers: 

1. Naomi: 105 lootjes 
2. Chloe: 77 lootjes 
3. Noa: 62 lootjes 



 
 

Nieuwe winnaars reservegetal 
Vanaf dit seizoen zijn we gestart met het reservegetal. Elke week wordt er een getal getrokken in de 
Nederlandse Lotto en is er een nieuwe winnaar! 

Datum trekking Nummer Winnaar 
23 september 44 Sam  
30 september 5 Fenna 
7 oktober 36 Wilma 
14 oktober 38 -  
21 oktober 35 -  
28 oktober 34 Maarten 
4 november 21 Jasper 
11 november 43 -  
18 november 15 -  
25 november 1 -  
2 december 8 Willemijn 
9 december 33 Pieter 
16 december 32 -  
23 december 19 Michelle 
30 december 26 Hilbert 

 

Zoals jullie zien zijn er al verschillende nummers bezet maar zijn er ook nog een aantal nummers vrij. 
In het kort nog eens uitgelegd hoe het werkt: 

 Je doneert één keer per jaar 30 euro aan DKB. 
 Daarvoor kies je een nog beschikbaar reservegetal via het inschrijfformulier (zie hieronder) 

(in totaal kunnen er maar 45 getallen worden uitgegeven). 
 Wekelijks vindt een officiële lotto-trekking plaats, waarbij 6 getallen + een reservegetal 

worden getrokken. Dit reservegetal is in ons geval het winnende getal. 
 Wanneer jouw gekozen reservegetal overeenkomt met het reservegetal van de lottotrekking 

die week, krijg je weer 12,50 van die donatie terug. 
 De eventueel teruggewonnen donatie wordt per kwartaal uitgekeerd aan de desbetreffende 

winnaars. 
  

Meer informatie vind je hier: https://www.kvdkb.nl/reservegetal/ 

Het inschrijfformulier vind je hier: https://docs.google.com/forms/d/1jU78L2e7ngLpD16-
Iu50ECogELvfbRQ0XlNSLNkowps/viewform?edit_requested=true 

 

Enquête clubhuis 

Onlangs is een enquête rondgestuurd door Senn van de Westelaken (C1) in het kader zijn 
maatschappelijke stage. Deze enquête richt zich op de uitstraling/inrichting van het clubhuis. Deze is 
door velen van jullie ingevuld. Dank daarvoor. Er zijn ook veel aanbevelingen uitgekomen waarmee 
we aan de slag kunnen/gaan. Dank ook aan degenen die bereid zijn om mee te helpen. Eind van deze 
maand geven we vervolg hieraan door samen te komen met hen. Mocht je je niet aangemeld hebben 
via de enquête maar toch mee willen helpen bij de daadwerkelijke uitvoering, laat het weten via 
algemenezaken@kvdkb.nl. 



Statiegeldactie PLUS 
De opbrengst van de statiegeldactie (tussen 10 oktober en 5 november) was € 296,70! 
Bedankt aan iedereen voor het doneren en Plus Ton Henst bedankt voor het bieden van de 
mogelijkheid om dit te doen! De opbrengst is in eerste instantie bedoeld voor spelmaterialen voor de 
F’jes/kangoeroes. De trainers gaan bekijken wat ze willen vernieuwen/aanschaffen. Mocht er geld 
overblijven dan zal dit ten goede komen aan materialen voor de andere teams.  

 
 

Whatsapp Kanalen 
Onlangs heeft Whatsapp de optie ‘kanalen’ geïntroduceerd. Hiermee is het eenvoudig om vanuit een 
organisatie berichten te delen, die misschien wat sneller gedeeld moeten worden dan dat bijv. een 
nieuwsbrief wordt verspreid. Het grote voordeel van Whatsapp kanalen is dat deze volledig anoniem 
is. Er zijn geen telefoonnummers van andere leden te zien, waardoor de privacy is gewaarborgd. 

We zouden het leuk vinden als hier zoveel mogelijk leden aan deelnemen. De content (op den duur 
zou dit bijv. ook de nieuwsbrief zelf kunnen zijn) wordt op termijn via het kanaal verspreid, maar we 
willen graag eerst de leden verwelkomen. Klik op bijgaande link om in het kanaal te komen en deze 
te volgen: https://whatsapp.com/channel/0029VaCiQvbFCCoNnmWHCz42. Als je via whatsapp zelf 
wil zoeken naar DKB, ga je eerst naar het tabblad ‘updates’ en daar is de optie ‘kanalen’ te vinden.  

Als je eenmaal het kanaal volgt zet dan ook de meldingen aan, zodat je geïnformeerd wordt bij een 
nieuw bericht. Standaard staat dit uit, dus dan zou je zelf naar het kanaal moeten gaan om berichten 
te bekijken. Wanneer je automatisch berichten wilt ontvangen, is in het kanaal zelf bovenaan een 
belletje te zien met een streep erdoor. Tik hierop en meldingen zijn geactiveerd, dan verschijnen ze 
net als reguliere whatsapp berichten als melding op je telefoon. 

 

  



 

Nieuwe sponsor: Welkom Mc Donalds! 
Eind oktober is een nieuwe sponsorovereenkomst getekend met McDonalds. Er zijn gesprekken 
gevoerd met de nieuwe eigenaar, Peter van den Dungen (die na Tilburg Centrum, nu dus ook 
verantwoordelijk is voor de vestigingen in Woensel en Best). We zijn heel blij met het eindresultaat. 
Ooit begonnen als sponsor van een klein bord aan de paal wordt McDonalds nu sponsor van een 
groot bord en de shirtsponsor van de B1. Aangezien de sponsorbijdrage voor het huidige jaar nog 
loopt en ook de wedstrijdkleding nog niet gereed is, zal het contract ingaan op 1 maart 2024. 
Wanneer de nieuwe wedstrijdkleding is gerealiseerd zal een fotomomentje met het team 
plaatsvinden. Deze is later op de website terug te vinden. Bedankt McDonalds, in het bijzonder Peter, 
voor jullie steun voor minimaal de komende 3 jaar. Leuk om te vermelden is dat McDonalds nog 
meer van plan is door partijen die aan McDonalds verbonden zijn (ook middels sponsoring) met 
elkaar in verbinding te brengen. Als daar meer over bekend wordt, kun je dat uiteraard ook weer 
lezen in de nieuwsbrief. 

 

 

Streep door halfjaarlijkse contributieverhoging   
In de ledenvergadering einde vorig seizoen is gesproken over de door te voeren 
contributieverhoging. Start van dit lopende seizoen hebben we deze verhoogd en er is tijdens die 
vergadering afgesproken dat indien nodig er halverwege seizoen nog verhoogd werd met 2,5%. Door 
enorme inzet om meer structurele inkomsten te genereren hebben wij het vertrouwen dat we deze 
extra contributieverhoging niet door hoeven te voeren.  

We zijn blij dat we dit goede nieuws aan jullie kunnen laten weten en hopen natuurlijk dat we 
blijvende positieve ontwikkelingen kunnen blijven voortzetten! 

 

 

Nieuwe kleding 
Een hele tijd terug is er een enquête geweest voor nieuwe wedstrijdkleding. Hieruit is gebleken dat 
er een boel mensen iets nieuws heel leuk vinden maar een hoop mensen ook graag blijven bij het 
originele wedstrijdshirt. Er is een werkgroep kleding ontstaan die hier mee aan de slag gegaan is. 
Deze werkgroep wordt gevormd door een aantal seniorenspelers, een jeugdspeler en ouders. Zij 
hebben ondertussen verschillende keren samen gezeten met kledingleverancier Parachuutje.  

Besloten hier is om bij het originele wedstrijdshirt te blijven maar vernieuwing te zoeken in een 
zogenaamd inschietshirt. Dit is een sportshirt wat gedragen kan worden op een training maar ook 
voorafgaand aan een wedstrijd zodat je later in een ‘vers’ shirt aan de wedstrijd kan beginnen. Voor 
dit shirt hebben we input uit de enquête meegenomen. Dit shirt zal los te verkrijgen zijn net als de 
hoodies. Iedereen is vrij om deze wel of niet aan te schaffen.  

 

 



Nieuw (beach)veld? 
Al eerder zijn jullie geïnformeerd over ons nieuwe veld wat al dan niet aangevuld gaat worden met 
een beachveld waarbij ook nauwe samenwerking met de volleybalvereniging zal zijn.  

Tijdens een ledenvergadering is er akkoord gekomen vanuit onze club om deze samenwerking met 
de volleybal aan te gaan en dus ‘ja’ te zeggen tegen het beachveld. Na deze ledenvergadering zijn wij 
de gesprekken verder in gegaan en hier zal uit gaan blijken of deze samenwerking daadwerkelijk 
plaats gaat vinden. 

Los van de samenwerking met de volleybal gaat sowieso ons kunstgras vervangen worden. Hier 
starten ze binnenkort mee en is afgerond zodra wij weer naar buiten gaan. De velden zullen op dit 
nieuwe veld anders liggen als nu. We hebben straks drie grote velden waar drie kleine velden 
ingelegd worden voor de jongste jeugd.  

 

 

 

Het bestuur 

voorzitter@kvdkb.nl 
 

   

         

  
             

  
  

                                  



 

     

                  
   
             

     

 


